
Protokół Nr 4/2024 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 27 września 2024r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Jolanta Łuczka - Nita - Przewodnicząca Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt. 1 

Jolanta Łuczka - Nita - Przewodnicząca Komisji – otworzyła posiedzenie Komisji i powitała 

wszystkich obecnych. Na podstawie listy obecności stwierdziła kworum. 

 Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Ad. pkt. 2  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z sierpnia br.  

4. Stan techniczny budynków szkolnych. 

5. BHP i P. Poż. w placówkach oświatowych. 

6. Baza sportowa w szkołach.  

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia.   

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 

Ad. pkt. 3 

Przyjęcie protokołu z sierpnia br. 



Przewodnicząca Komisji poinformowała, że protokół Komisji Zdrowia, Opieki 

Społecznej, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie Nr 3/2024 z dnia 19 sierpnia 2024r. 

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy 

jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 3/2024 z dnia 

19 sierpnia 2024r.  

 Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 19 sierpnia 2024r. 

 

 Komisja głosami: za – 7, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia              

Nr 3/2024  z dnia 19 sierpnia 2024r. 

Ad. pkt. 4 

Stan techniczny budynków szkolnych.  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali:  Dyr. CUWGO Waldemar Plewa, radna Jolanta Łuczka – Nita,  Dyr. 

Wydz. Edu. Marek Ziębicki, radna Alicja Szczepaniak, radna Ewa Róg, radny Sławomir Róg. 

Alicja Szczepaniak – radna - prosi o przekazanie radnym przez Dyrektora Centrum Usług 

Wspólnych Gminy Opoczno pisma dotyczącego remontów zgłaszanych przez Dyrektorów 

szkół oraz przedszkoli wraz z wyceną tych zadań. 

 

Ewa Róg – radna - prosi u udzielenie informacji na piśmie, czy w poprzedniej kadencji 

Dyrektorzy szkół i przedszkoli wnioskowali o wykonanie w ich placówkach remontów lub 

innych inwestycji oraz jakie zadania zostały wykonane (z podaniem kwot). Prosi o udzielenie 

informacji również w zakresie termomodernizacji placówek oświatowych (zakres oraz kwoty). 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 5 

BHP i P. Poż. w placówkach oświatowych. 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrał: Dyr. CUWGO Waldemar Plewa. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 6 

Baza sportowa w szkołach. 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu.  



W dyskusji głos zabrali: radna Jolanta Łuczka – Nita, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny 

Andrzej Pacan, Z-ca Burmistrza Jan Zięba, radny Sławomir Róg, Dyr. Wydz. Edu. Marek 

Ziębicki, radna Barbara Wacławiak, radna Ewa Róg, Dyr. CUWGO Waldemar Plewa. 

Andrzej Pacan- radny- zapytał na jakim etapie jest procedowanie wniosków dotyczących 

budowy boisk zewnętrznych przy szkołach w Bielowicach oraz w Kraśnicy.  Prosi, aby  w 

sytuacji gdy nie będą realizowane ze środków zewnętrznych, umieścić realizację tych zadań w 

budżecie na kolejny rok.  

Sławomir Róg- radny - złożył wniosek o ujęcie w budżecie gminy zadania dotyczącego budowy 

hali sportowej przy Szkole Podstawowej nr 2. 

Alicja Szczepaniak - radna - zapytała, czy Gmina Opoczno przystąpi do programu Ministerstwa 

Sportu mającego na celu modernizację „Orlików” powstałych w 2012r. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 7 

Zapytania i wolne wnioski.  

Przewodnicząca Komisji poinformowała, iż do komisji wpłynęło pismo mieszkańca 

Gminy Opoczno w sprawie kursów autobusów linii nr 8 dowożących dzieci do Szkoły 

Podstawowej w Libiszowie. 

W tym temacie głos zabrali: Prezes MPK Robert Grzesiński, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, 

radna Jolanta Łuczka – Nita, Mieszkaniec Gminy Opoczno Mieczysław Wojciechowski. 

 W toku dalszej dyskusji głos zabrali Mieszkańcy Opoczna, którzy poruszyli temat 

propagowania szczepień przeciwko HPV w szkołach, nauczania historii, jak również zapytali 

o ilości dzieci pochodzących z Ukrainy, które uczęszczają do opoczyńskich szkół.  

 Odpowiedzi udzielili: Dyr. Wydz. Edu. Marek Ziębicki, radna Jolanta Łuczka – Nita, radna 

Barbara Wacławiak.  

Ponadto w dyskusji głos zabrali: radny Sławomir Róg, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, Dyr. 

Wydz. Edu Marek Ziębicki, Z-ca Burmistrza Jan Zięba.  

Ad. pkt. 8 

Zamknięcie posiedzenia.  

Godzina rozpoczęcia komisji 13.00, godzina zakończenia komisji 14.20 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.   

        

 

 



 Przewodnicząca Komisji  

                                                                                              Jolanta Łuczka - Nita 

 

 

Protokołowała:  

A. Firmowska 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 

 

 


